

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

◆ 全程无购物

老挝

- . 凯旋门、老挝国家主席府
- . 塔銮、香昆寺
- . 老皇宫博物馆、香通寺
- . 琅勃拉邦法式老街、夜市
- . 布施、早市
- . 光西瀑布、普西山

<u> 動腊</u>

. 热带雨林国家公园望天树景区 (含门票+小船+空中走廊)

西双版纳

- . 傣族文化园、总佛寺+曼听御花园
- . 般若寺——银塔
- .告庄西双景、大金塔、
- . 六国水上市场、星光夜市
- . 南糯山古茶园
- . 傣族园(含电瓶车)

墨江

- . 北回归线标志园、魔毯
- . 墨江双胞胎井

特别赠送: DIY 体验,承载着傣族千年历史文化一贝叶经制作



风味餐

昆明: 老滇风味、过桥米线

版纳:孔雀宴风味 墨江:生态农家宴 老挝段:老挝特色餐



住宿

昆明(品牌酒店,4钻)智选假日酒店/同级 西双版纳(当地准5,携程4钻)兰欧酒店/华 美达安可酒店或同级

墨江(当地5星,携程5钻)墨江榕树家温德姆花园酒店或墨江双子星大酒店(携程4钻)或同级

动腊 (当地 5, 携程 5 钻) 福斯蒂亚诺酒店 /景兰大酒店(当地准 5, 携程 4 钻)/同级 万象(携程 5 钻): Holiday lnn 或同级 琅勃拉邦(携程 4 钻) LePalais Juliana/澜象 精品酒店(LAN XIANG BOUTIQUE HOTEL)/同级

■ 必须自费项目

总佛寺+曼听御花园+北回归线标志园+魔毯+墨 江双胞胎井+菌火锅风味=RMB680/人

第一天: 新加坡→昆明

今天齐集樟宜国际机场,乘搭国际航空飞往春城 **昆明**,抵达后,由专人迎接晚餐后前往酒店

注:如早班机抵达,赠送游【官渡古镇】、观金刚塔,赠尝官渡粑粑,随后游亚洲最大的鲜切花交易市场一【斗南花市】,是花的海洋,是美的天堂,空气中弥漫着芬芳的气息,让人沉醉其中。午餐后,入住酒店

第二天: 昆明→万象

(早/午/晚餐)

(晩餐)

【**凯旋门**】国家地标性建筑,它始建于 1969 年,最初为法国人所造,后被用具老挝民族特色的建筑装饰加以改造

【老挝国家主席府】位于万象湄公河畔,是一座 古典装饰风格的巨型法式城堡,

【**塔銮**】它是老挝国徽建筑,建于 1556 年,传说其中存放有释迦牟尼佛祖的胸骨

【香昆寺】香昆寺满园都是用混凝土浇铸而成的 大大小小、神态各异的佛像和印度教神像

第三天: 万象 日 琅勃拉邦 (早/午餐/-) 乘动车到琅勃拉邦

【老皇宫博物馆】是王宫被改建成的博物馆, 现在里面展出了很多澜沧王国的遗迹及国家级 的珍贵文物,最珍贵的老挝国宝勃拉邦金佛也 能在这里看到。

【**香通寺**】浓缩了琅勃拉邦寺庙的建筑风格, 承载了老 挝信仰的悠长历史

【**琅勃拉邦法式老街**】拥有西方的浪漫和世界文 化遗产的碰撞

【夜市】你在这里享受着迷人的夜景,都让人 流连忘返

第四天: 琅勃拉邦

(早/午/晚餐)

【清晨布施】黎明时分静静展开的神圣佛教仪 式——老挝最深刻的文化体验之一。

【早市】这是老挝日常生活中充满活力、鲜有 人涉足的景象,可以看到当地人在黎明时分开 门购物,僧侣们在收集寺庙用品。

【光西瀑布】是老挝著名的自然景观,高约 100 多米,沿着山涧从上飞泻而下汇成叠叠水 潭,又形成层层瀑布连绵不断非常壮观

稻田餐厅用午餐,仿佛一不小心走进宫崎骏的 漫画里,品尝最地道的老挝风味,赠送每人一 杯**稻田咖啡**,优哉游哉

【普西山】西山是俯瞰琅勃拉邦古城最好的地方, 半山腰处有一个神殿-普西山 寺,许多人在此进 香,山顶还有另一座寺庙-瓦宗寺,它是山顶上 的标志性建筑

第五天: 琅勃拉邦 m 动腊 (早/午/晚餐) 【乘动车至勐腊(约4小时)】

热带雨林国家公园望天树景区(含门票+小船+空中走廊)国家 AAAA 级景区,是西双版纳国家自然保护区的有机组成部分,景区以热带雨林的标志物种望天树群落为核心,从水、陆、空全方位领略热带雨林的自然奇观

第六天: 勐腊 图 西双版纳 (早/午餐/-)

【**傣族文化园**】曼贺纳村是保留傣族传统建筑和 相关习俗等文化最完整的寨子

【总佛寺+曼听御花园】版纳最古老的公园, 已有 1300 多年的历史,过去是西双版纳傣王 的御花园,推荐出片打卡点:红砖城堡-、傣王 妃御花园、傣王行宫、八角廊桥。



【般若寺——银塔】因其外观是银白色的,当 地人也叫白塔. 是一座结合了傣族传统建筑风格 与东南亚风情的南传佛教寺庙

网红打卡必到之处【告庄西双景】打造景洪盛景融合了傣泰文化.从正大门直走进去便能直达这儿的标志性建筑一大金塔,也是游客们的首选打卡拍照地。畅游六国水上市场、星光夜市,晚餐自行品尝傣味美食、热带水果,淘到自己喜欢的服装、首饰、工艺品。体验东南亚异国风情【放水灯祈福】,亲手点亮水灯,许下美好的愿望

第七天: 西双版纳 (早/午/晚餐)

【南糯山古茶园],是一个以哈尼族为主的村寨,被誉为"全球古茶第一村"

【**傣族园(含电瓶车)**】探索傣寨感受特色的民族风情。参观曼春满古佛寺,这是西双版纳古老的佛寺之一

》 可自费换上当地傣族服饰体验万人泼水 (换服装自理),在小卜少的带领下尽情体验 傣族泼水节、蹦傣迪狂欢活动。

✓ 特别赠送: DIY 体验,承载着傣族千年 历史文化一贝叶经制作,可亲手挑选,剪裁, 打磨,再用传统的工具一笔一划地将中心的祝 福写在贝叶上。

第八天: 西双版纳 🛮 墨江 (早/午/晚餐)

【咖啡庄园】了解咖啡文化、咖啡加工过程、品鉴手冲咖啡(3-4款咖啡),学习手冲咖啡,每年11月到次年3月初是采摘咖啡豆采摘季节(可检验采摘)

【北回归线标志园】这里被称为"太阳转身的地方",这里刚好被北回归线穿过,一半在南,一半在北,【魔毯】穿梭于一半温带、一半热带的神奇世界。

【墨江双胞胎井】喝了井水就有可能生下双胞胎,而这里竟生活着1200多对。

第九天:墨江□昆明 (早/午/晚餐)

【螺蛳湾批发市场】前往购物狂欢天堂-零售批发界的天花板.参观昆明地标:金马碧鸡坊,前往1901 滇越铁路火车头为文化主题的夜市-【南强集市】,感受昆明夜生活的烟火气.特别赠送一杯"茶饮界的一颗璀璨明星"--霸王茶姬

第十天: 昆明 **分新加坡** (早餐打包) 早餐后, 当天返回美丽的家园新加坡。

注明: 如晚班机返回新加坡,

赠送: 11 点退房,赠送:游【**昆明老街**】,在 这里可以看到老昆明的缩影:钱王街、酒杯楼, 百年福林堂、马家大院(外观),自行品尝当 地特色小吃。



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

LAOS

- . Patuxal Lao Presidential Palace
- . Pha That Luang 、 Xieng Khuan
- . Wat Xiengthong、 Royal Palace Museum
- . Luang Prabang's French Colonial Street
- . Luang Prabang's Night market
- . Alms-giving ceremony Tak Bat
- . Luang Prabang's morning market Talat Sao
- . Wat Xiengthong、Kuan Si Waterfall
- . Mount Phousi

MENGLA

. Wangtianshu Tropical Rainforest National Park: Inclusive of admission ticket, skywalk canopy walk and boat ride

XISHUANGBANNA

- . Dai Ethnic Culture Park
- . Zongfo Temple+Man Ting Royal Garden
- . Prajna Temple Silver Pagoda
- . Gaozhuang Xishuangjing
- . Liuguo Floating Market and Xingguang Night Market
- . Nannuo Mountain Tea Garden
- . Dai Village(Include Eco car)
- . Dai Village(Include Eco car)

MOJIANG

- . Yunnan Symbol of Cancer in Mojiang Garden
- . Magic carpet
- . Mojiang Twin Well
- . Coffee plantation

KUNMING

- . Luoshiwan Wholesale Market
- . Old Kunming Street

SPECIAL ARRANGEMENT: DIY PALM LEAF MANUSCRIPT

Compulsory Tour

Grand Buddhist Temple+Man Ting Royal Garden+ Tropic of Cancer Marker Park+Magic carpet+Mojiang Twin Well+Mushroom Hot Pot=RMB680/PAX



DAY 1: SINGAPORE → KUNMING

(D)

Today we will assemble at Changi International Airport and take our flight to Kunming, the Spring City. Upon arrival, we will be greeted by our local specialist before proceeding for dinner and our check in to the hotel.

Note: If you arrive on an early flight, a free tour of [Guandu Ancient Town], visit the Jingang Pagoda, and taste Guandu Baba. Then you will also visit the largest fresh cut flower trading market in Asia - [Dounan Flower Market], which is a sea of flowers and a paradise of beauty. After lunch, check in to the hotel

DAY 2: KUNMING # VIENTIANE (B/L/D)

【 Patuxai 】 modelled after the French Arc de Triomphe in Paris with Laotian architectural elements is a prominent war monument and landmark in the heart of Laos.

【Lao Presidential Palace】 A French Beaux-Arts colonial architecture blended with traditional Lao motifs located on the banks of the Mekong River in Vientiane

【 Pha That Luang 】 meaning "Great Stupa" - Laos' most sacred monument and national symbol.

【 Xieng Khuan 】 This isn't a traditional temple, but rather a "outdoor museum" featuring Buddhist and Hindu sculptures.

DAY 3: VIENTIANE A Luang Prabang (B/L/-) Take a train to Luang Prabang

Royal Palace Museum a former palace now housing relics of the Lan Xang Kingdom and precious national artifacts, including the revered Prabang Buddha.

Wat Xiengthong Ney part of Luang Prabang's UNESCO World heritage Site. Is also Luang Prabang's most revered temple that epitomizes Luang Prabang's architectural style.

Luang Prabang's French Colonial Street the heart of the city's historic quarter, where Lao heritage and French elegance blend seamlessly.

【Luang Prabang's Night market】 A sensory feast where tradition, craftsmanship, and community converge under the stars

DAY 4:LUANG PRABANG (B/L/D)

【 Alms-giving ceremony - Tak Bat 】 A sacred Buddhist ritual that unfolds silently at dawn - one of Lao's most profound cultural experience.

【 Luang Prabang's morning market - Talat Sao 】 A vibrant, untouristed glimpse into Lao daily life, where local shop at dawn and monks gather temple supplies.

Kuang Si Waterfall A famous natural landscape in Laos, about 100 meters high, cascading down the mountain stream into overlapping pools, and forming layers of waterfalls that are very spectacular. Lunch will be serve at the Rice Field Restaurant and you will feel like walking into a cartoon setting by Hayao Miyazaki, tasting the most authentic Laotian flavor, and a cup of Rice Field coffee to elevate your mood for the day.

Mount Phousi Luang Prabang's sacred hill, blending spiritual significance, panaromic views, and colonial history in one iconic ascent

DAY 5: LUANG PRABANG MENGLA (B/L/D)
Take a train to Mengla (Train ride approx. 4 hours)

【 Wangtianshu Tropical Rainforest National Park 】 The National AAAA-level scenic spot is an organic part of the Xishuangbanna National Nature Reserve. The scenic spot is centered on the Parashorea chinensis community, a symbol of the tropical rainforest. Inclusive of admission ticket, skywalk canopy walk and boat ride



DAY 6: MENGLA A XISHUANGBANNA (B/L/-)

【Dai Ethnic Culture Park】 Manhena Village is the most complete village that preserves the traditional Dai architecture and related customs.

【 Zongfo Temple + Manting Royal Garden 】 The oldest park in Xishuangbanna has a history of more than 1,300 years. It used to be the royal garden of the Dai King in Xishuangbanna. Recommended check-in spots: Red Brick Castle, Royal Garden of the Dai Princess, Palace of the Dai King, and Octagonal Bridge.

【 Prajna Temple - Silver Pagoda 】 Because of its silvery-white appearance, the locals also call it the White Pagoda. It is a Southern Buddhism temple that combines the traditional Dai architectural style with the Southeast Asian style.

【Gaozhuang Xishuangjing 】 (meaning "Nine Pagodas and Twelve Villages" in the Dai Language), a place that blends Dai and Thai cultures. Walking straight in from the main gate, you can directly reach the iconic building - Shwedagon Pagoda, which is also a top tourist photo stop. Visit Liuguo Floating Market and Xingguang Night Market, take the opportunity to taste Dai food and tropical fruits for dinner at your own expense, and explore local clothing, jewelry, and handicrafts.

Sky Lantern Blessing Lighting up the sky lanterns and make a wish experiencing a conventional South east Aisian custom.

DAY 7: XISHUANGBANNA (B/L/D) Nannuo Mountain Tea Garden

It is a village mainly inhabited by the Hani people and is known as the "No. 1 Ancient Tea Village in the World"

【 Dai Village(Include Eco car) 】 explore the unique ethnic customs. We'll visit the ancient Manchunman Ancient Buddha Temple, which is over 1400 years old. You can try out dressing up in traditional Dai clothing(By Own expenses) and experience the Water Splashing Festival, a traditional Dai New Year celebration

Special arrangement: DIY Palm Leaf Manuscript, a traditional Dai craft

DAY 8: XISHUANGBANNA A MOJIANG (B/L/D)

【 Coffee plantation. 】 Learn about coffee culture, coffee processing, taste hand-brewed coffee (3-4 types of coffee), learn hand-brewed coffee, and as the coffee bean picking season is from November to early March of the following year (you can inspect the picking if its within the season)

【Yunnan Symbol of Cancer in Mojiang Garden】
This place is called "the place where the sun turns". It is just passed by the Tropic of Cancer, half of it is in the south and half in the north.

Magic carpet I travel between temperate and tropical zones.

Mojiang Twin Well Legend has it that drinking water from this well can increase the chances of having twins, there are in total more than 1200 twins born here.

Luoshiwan Wholesale Market a shopping paradise and a retail and wholesale giant.

【 Old Kunming Street 】 where you can see the essence of old Kunming

Special arrangement: Each a cup of CHAGEE, a popular milk tea drink that represents a fashionable lifestyle

DAY 10: KUNMING → SINGAPORE (Takeaway Breakfast)

Today, take your flight and return home to sweet home, Singapore.

Note: If you are returning to Singapore on a night flight: Free: Check out at 11:00, Free: Tour [Kunming Old Street], where you can see the epitome of old Kunming: Qianwang Street, Jiubei Building, Centennial Fulin Hall, Ma Family Courtyard (exterior), and taste local special snacks at your own expense.

REMARKS

- 1.Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!